
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 2. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 200

Anerkender ministeren, at behovet for et øget antal sygeplejersker og pædagoger kræ-

ver, at velfærdsinstitutionerne forsøger at nå de unge på mange forskellige måder og der-

med oplyse de unge om uddannelserne, herunder de muligheder, som uddannelserne gi-

ver, og hvis ikke, mener ministeren da, at det er realistisk at opnå et øget optag på vel-

færdsinstitutionerne? Spørgsmålet stilles som opfølgning på samråd den 29. september

2020, jf. samrådsspørgsmål D.

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. oktober 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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